
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1211

Vil ministeren sikre stabile, konkurrencedygtige vilkår for dansk kartoffel- og frøproduktion

fremover, herunder godkendelse af de nødvendige midler, f.eks. Reglone, når der fra er-

hvervet anvises sikker anvendelse, indtil der er udviklet nye midler, der lige så sikkert kan

træde i stedet til sikkerhed for en fortsat rentabel og stor dansk kartoffel- og frøprodukti-

on?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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